
Styrelsemöte SSDF 2020-08-18 (mötet var planerat till 2020-08-11 men flyttades på grund av 

sjukdom) 

Närvarande: Malin Andersson, Magnus Askling, Cathrine Sjölin, Christer Nilsson, Sten Nilsson 

 

Frånvarande: Jan Johansson, Håkan Bandheim 

 

1. Mötets öppnande 

2. Genomgång av föregående protokoll. Protokollet godkänns. 

3. Info om Hållbarhetsprojektet. Mötet är nästa vecka. Eventet på Arenan är flyttat till 17/4–2021. 

4. Planering inför årsmöte. Det är osäkert om det går att hålla ett årsmöte på grund av covid-19. 

Christer informerar att Scouterna eventuellt ska ha sitt möte utomhus och enbart delegater 

inbjudna. De har även planeringsmöte som kommer att ske dels på plats, men även digitalt. Det 

kommer dock troligtvis att vara svårt att få till ett väl fungerande digitalt årsmöte för SSDF. På 

grund av skolfrågan är det risk att många fler än 50 kommer. Förslag på att ha årsmöte i 

november för att sammanställa synpunkter på skolan till kommunens samråd. Det är lämpligt att 

planera datum för årsmötet, så att någon från kommunen kan vara med och diskutera 

skolfrågan. Viktigt att få till ett bra upplägg för att undvika stämningen som blev under mötet om 

Snöstorpsgården. Föreningen är objektiv i skolfrågan och ska bara agera som ett 

informationsorgan mellan parterna. 12 november preliminärt datum för årsmötet, klockan 18.30 

i skolans matsal. Magnus tar kontakt med Charlotte i valberedningen, då styrelsen fattas en 

ledamot, samt revisor och behövs ett nyval. Det är även dags för omval på ordförande, en 

ledamot och två suppleanter. Under mötet om skolan måste tonläget läggas rätt med en gång, så 

att mötet blir lugnt och städat. Informationsmöte enbart. Synpunkter får skickas in till Halmstad 

Direkt. 

5. Övriga frågor 

5.1. Facebook sida för att förmedla information om skolan. En Facebook sida om skolan måste 

vara enbart som information och stängd för kommentarer och inlägg. Vid vissa frågor kan 

ett kommentarsfält öppnas för kommentarer. Starta sida, inte grupp. Beslut tas om att 

starta upp en sådan sida.  

5.2. Skicka in synpunkter om Översiktsplanen. Samråd till översiktsplanen förväntas ske hösten 

2020. Vi ska skicka in synpunkter till översiktsplanen. Fler seniorboenden/trygghetsboenden 

i Snöstorp, Hästhagen. Sten tar kontakt med Jan angående om han haft kontakt med 

Maggan. 

5.3. Nästa styrelsemöte. 16/9 klockan 19 i scoutstugan. 



Mötet avslutas 

 

Malin Andersson 

Sekreterare  


